



敬啟者：

本會過去多次舉辦特色小食烹飪班，深受家長歡迎。現今社會關注環境保育，本會特為家長舉辦「環保果皮酵素 DIY 班」，讓家長學習如何自行製造環保清潔用品，並互相切磋，聯繫感情。活動詳情如下：

內容	日期	時間	費用	名額	備註
1. 環保酵素原液的製造 2. 環保酵素的應用方式 3. 環保酵素潤膚液的製造 4. 小梳打應用示範介紹	4-5-2016 (星期三)	下午 2:15-3:45	\$10	20	1. 參加者自備一個約 300ml 的 梘液瓶 2. 參加者宜帶備一些果皮

有興趣參加的家長請填妥下表，並連同費用着 貴子弟於 29/4/2016 (星期五) 或以前，交回校務處鄧小姐。如報名人數超額，未能入選環保果皮酵素 DIY 班，將個別通知及稍後退回費用。如有垂詢，請與校務處鄧小姐聯絡。

此致
各家長

仁愛堂田家炳中學
家長教師會謹啟

二零一六年四月廿二日

✂

回條 (請於 4 月 29 日(星期五)或之前交回校務處鄧小姐)

敬覆者：

本人知悉 貴會將舉辦以下一系列活動，並報讀

主題	日期	費用	名額	參加(請以✓表示)
「環保果皮酵素 DIY 班」	4-5-2016	\$10	20 人	<input type="checkbox"/>

此覆
仁愛堂田家炳中學
家長教師會

家長教師會家長姓名：_____ 聯絡電話：_____

學生姓名：_____ 班別：_____ 座號：_____

No. 15-16/53

二零一六年四月 日



22 April 2016

The Parent-Teacher Association has organized many snack cooking classes that have been popular among parents. In line with the society's current focus on environmental protection, the Parent-Teacher Association will be organizing an Eco Fruit Peel Enzyme DIY Class for parents to learn how to make environmentally friendly detergents at home and, at the same time, socialize and connect with each other. Details of the events are set forth as follows:

Theme / content	Date	Time	Fee	Class size	Remarks
1. Making eco enzyme stock solution 2. Applications of eco enzyme 3. Making skin moisturizers with eco enzyme 4. Applications of baking soda (with demonstration)	4-5-2016 (Wed)	2:15-3:45 pm	\$10	20	1. Each participant should bring a liquid soap bottle of about 300 ml in volume. 2. Participants are encouraged to bring some fruit peels to the class.

Parents who would like to join the class are advised to complete the reply slip below. The reply slip, along with the class fee, is to be submitted by students to Ms. Tang at the general office on or before 29 April 2016 (Friday). **In case of oversubscription, participants who are not selected for the Eco Fruit Peel Enzyme DIY Class will be notified individually, and refund of class fee will be arranged subsequently.**

For enquiries, please contact Ms. Tang at the general office.

Parent-Teacher Association

----- ✂ -----
Reply Slip (To be submitted to Ms. Tang at the general office by 29/4, Friday)

____ April 2016

I am notified of the Parent-Teacher Association activity listed below and would like to participate in:

Theme / content	Date	Fee	Class size	Participate (please indicate with ✓)
Eco Fruit Peel Enzyme DIY Class	4-5-2016	\$10	20	<input type="checkbox"/>

Name of parent : _____ Contact no. : _____

Name of student : _____ Class : _____ No. : _____